
PvdA vragen IB brieven 21-1-2020 Forum Stad:

IB 19 127 Integraal verstedelijkingsakkoord. (Mag schriftelijk afgehandeld worden).

Bijlage 2: Managementsamenvatting reality check 

Wat betekent de tabel op bladzijde 9 met betrekking tot Rijswijk? Welke project(en) zijn wij? Er zit 
geen legenda bij om te interpreteren wat er over Rijswijk is opgenomen, terwijl er toch serieuze 
conclusies in dit rapport  en hieruit getrokken worden.

In de “analyse van bevindingen” ontbreekt dan ook de noodzaak en aanpak van een structurele 
oplossing (lees “een Tunnel of Buitenom”) voor de Beatrixlaan.

Heeft de “verstedelijkingsalliantie” voldoende op het netvlies de problemen die er momenteel zijn op 
de Beatrixlaan en in hoeverre dit verergerd door de verstedelijkingsprojecten? Heeft deze alliantie 
het scherp dat er voorwaardelijk eerst maatregelen getroffen moeten worden? 

In het document wordt ook aangegeven dat financiering voornamelijk uit de markt moet komen. 
Wordt er door onze wethouder onderkent dat ook er ook door andere gemeentes die er baat bij 
hebben financiën beschikbaar gesteld moeten worden voor het oplossen van de problemen rondom 
de Beatrixlaan? Mogelijk in het verlengde van de aangenomen motie van Gebiedsfonds? 

Wat zijn de vervolgstappen?

IB 19 138 14e Voortgangsverslag RijswijkBuiten:

Kan als eerder besloten ook de managementsamenvatting van het risico onderzoek beschikbaar 
worden gesteld zodat we dit in samenhang met het voortgangsverslag kunnen bekijken?

IB 19 145 Geen prestatieafspraken voor 15 december:

Gaan de woningbouwverenigingen ook akkoord met de strekking van de door de wethouder 
overgenomen motie “alleen onderhoud en geen nieuwbouw”? 

Is er bekend met hoeveel de wachttijden voor betaalbare huisvesting zullen stijgen met het uitvoeren 
van deze  motie?

IB 19 146 Groen beheerplan

Hoe gaan we invulling geven aan wettelijk opgave mbt “ Invasieve Exoten”? Hebben we Japanse 
Zevenknoop in Rijswijk? Hoe gaan we om met het totaal verwijderen van De Reuzenberenklauw? 
Hoe is het beleid van dit college mbt duurzaamheid op inzetten van groen ter vermindering van 
hittestress?


